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Verslag BO 15/02/2022 om 09u00 

Microsoft Teams 
 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Erwin Wuestenberg, Roland 
Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze digitale vergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 10/01/2022 + 28/01/2022 
Beide verslagen werden goedgekeurd.  
 

3. Financieel: 

• Financiële performantie  
Iedereen heeft een vergelijk 2020 – 2021 ontvangen. Om een exact beeld te krijgen 
van het resultaat 2021 moeten we nog wachten op de afsluiting 2021. 
 

• Bulkverkoop rugzak/regenponcho aan clubs  
Dit mag in de solden. De prijssetting moet nog bekeken worden. De praktische 
aanpak moeten we ook nog bekijken.  
 

• Omnium fiets- en autoverzekering  
We betalen momenteel een forfaitaire premie van €12.665 voor de verzekering van 
wagens en fietsen 
We vragen €35 voor omnium fietsen .  

 

• subsidies e-learning 
Er werd een subsidiedossier ingediend in het kader van e-learning. Deze subsidies 
moeten het mogelijk maken om bepaalde aspecten van zowel de VTS opleidingen als 
de eigen opleidingen te digitaliseren.  

 
 
 

4. Wandelclubs 

• Ochtendgloren Kapelle op den Bos: secretaris had contact met de voorzitter van deze 
club. Deze gaf te kennen op het einde van het jaar ontslag te nemen. De overige 
bestuurders gaven ook te kennen de werking niet te willen verder zetten. Secretaris 
nam contact met clubondersteuning voor verdere opvolging.   
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• Switchback Memorial March-Club Maldegem, zouden stoppen? Luc zal hen 
contacteren 
Marchmannekes Waarschoot zouden een sabbatjaar nemen? Luc zal hen contacteren 

 

• IVAS Itegem gaf een tijdelijk parcours door na datum van 15/02/2022. Luc Bossuyt 

bracht ons hiervan op de hoogte. Jos maakte alles in orde.  

• KWB Schriek: donderdag is er een vergadering. 

• SOS Geetbets: interesse om aan te sluiten als wandelgroep.  

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: zie hierboven 
▪ Kwaliteit: zijn de bundels “ik wandel veilig” afgewerkt en op de website 

geplaatst? De tabel is ook niet aangepast. Het sjabloon om startkaarten 
te personaliseren is  nog niet aangeleverd. Marleen volgt verder op.  

▪ Evenementen: de vraag werd gesteld of het nog nodig is om 2x een AV te 
houden. De voorjaarse AV is een verplichting. In het najaar doen we om 
de 2 jaar de verkiezingen Het voorstel is om de voorjaarse AV in de 
toekomst digitaal te laten doorgaan. Het juridische kader is er, alleen de 
praktische aanpak moet nog bekeken worden.  

▪ Promotie: / 
▪ Kalender: de termijn van 15/02 voor tijdelijke parcours is nu afgesloten.  

 
6. Ingebrachte punten 

• Uitnodiging infovergaderingen: na de nodige aanpassingen werd de uitnodiging 
goedgekeurd. 

• Webinar verzekeringen: gaat door op 28/02/2022 

• Provincie versus Regio? 
Indertijd bij de fusie ging men ervanuit dat de provincies zouden verdwijnen en men 
met regio’s ging werken. De regio’s worden nu zo versnipperd. Het BO opteert om 
terug te werken met provincies in de reglementeringenverslag en debat van 
werkgroep structuren/losse eindjes 
- Profiel Marketeer: de opmerkingen uit het vorige BO werden verwerkt in het 

profiel. Dit profiel wordt goedgekeurd door het BO.  
Deze profielen moeten nog goedgekeurd worden door de AV.  

- Territoriumrecht: hier werd het citaat van de historische kalender anders 
omschreven. Deze aanpassing waar een club mag organiseren wordt ook 
goedgekeurd door het BO 

-  Het voorstel is om de provinciale wandeldagen op 1 dag (zondag week 17) te 
laten doorgaan 
 We zullen alle organiserende clubs via teams aan tafel brengen. We moeten ook 
rekening houden met de toegekende ankerplaats 2023 van de Korhoenstappers.  
Een andere mening is om de clubs de provinciale wandeldag gewoon te laten 
organiseren op hun bonustocht en de zondag van week 17 gewoon open te 
stellen om te organiseren.  
 



 

 
 
 
 

3 
 

- De federatieledenvertegenwoordiger op de AV moet meer deze federatieleden 
kunnen vertegenwoordigen. Daarom zouden we graag een webinar organiseren 
voor federatieleden met vraag en antwoord.  

- Clubkampioenschap en medewerkers: medewerkers tellen niet mee in het 
kampioenschap  

- Moeten de “experten”, verkozen voor het BO, deel uitmaken van een 
federatieteam? Ze maken zeker geen deel uit van het Provinciaal Bestuur maar 
maken wel deel uit van het federatieteam.  

- Leden van het BO moeten niet zetelen in een federatieteam.  
- Afwezigheden op vergaderingen van Federatieteams en Provinciale besturen: 

iemand die niet op de helft van de vergaderingen aanwezig is, kan zich niet meer 
herverkiesbaar stellen voor een volgende mandaat. (kenbaar maken op de AV) 

- Cashless betalen: er werden nog bijkomende clubs gevraagd  

• opvolging ontwikkeling App: geen verdere ontwikkelingen 
 

• cursussen facebook: Er kunnen terug opleidingen georganiseerd worden. We moeten 
er wel voor zorgen dat we een opleiding voor beginners voorzien en een opleiding 
voor iets gevorderde clubs.  Luc kent een eventuele lesgeefster.  
 

• werkgroep sociale media: voorzitter heeft enkele personen gecontacteerd of ze willen 
meewerken aan de uitbouw van de wandelblog en de facebookcommunity.  
 

• verslag RB Limburg: Het verslag las zeer vlot en kwam tot de essentie.  
 

• verslag RB Vlaams-Brabant met toewijzing regionale wandeldag 2024 aan de Pajotten 
Hekelgem. De Halfoogst Vrienden Bellingen waren misnoegd. Er was een vraag om de 
voorwaarden voor een  bonustocht aan te passen. Het BO volgt dit voorstel niet.  

 

• verslag RB Oost-Vlaanderen: Het was een opbouwende vergadering. Er stonden 
enkele fouten in het verslag omtrent de verzekering. Frans neemt dit mee naar het 
RB.  
 

• bord ‘Gevaarlijke Baan dwarsen’ staat nog bij de materialen in het clubportaal: 
inmiddels niet meer te bestellen via het clubportaal maar wel nog zichtbaar in de 
overzichtslijst (pdf). 

 

• er zijn nog steeds clubs die de nieuwe uniforme borden niet gebruiken. Als men een 
overtreding vaststelt mogen er foto’s genomen worden 

• verloop eerste opruimdag in het magazijn van Maldegem.BO-leden hielpen mee met 
de opruiming en plaatsten enkele rekken bij. Dinsdag wordt het secretariaat 
onderhanden genomen.  

• Varia:  
- Nieuwjaarsvieringen: regiobestuurders gratis; de partner betalend. Die personen 

tellen niet bij de 6 personen per club. 
- Code oranje: voor de horeca nog steeds CST maar  voor deelname aan de 

wandeling niet. De medewerkers dragen steeds een mondmasker. Er zijn geen 
beperkingen meer op de tafelbezetting.  
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- Emiel Peeters stelt de vraag over de implementatie van de Disabilitycard. 
Wandelen met rolstoelgebruikers, wandelen met camino, 
https://caminorolstoeltochten.be/wandelkalender  

- Dinsdag 18/10/2022 in Sint-Niklaas samenkomst personeel en BO.  
- Volgende vergadering 01/03/2022 digitaal.  

 

https://caminorolstoeltochten.be/wandelkalender

